
Bestyrelsesmøde 4 juli 2023. 
  

Velkommen - Kristian 

  

Office365 løsning droppet pt - Der er ikke behov for det. 

  

Skiltning - Lillesøvej skiltet er sat op - Blindvej skilt kræver godkendelse fra 4 grundejere 46,48,50 og en mere langt 

ude af grusvejen ( jeg kender ikke det vej nr. ) 

  

Henning finder et nyt ”blind vej” skilt til Rørbæksøvej 

Helle sender begge lokalplaner til Henning - Så prøver Henning igen - Pia fandt noget i vores gamle lokalplan hun 

sender info til Henning. 

Vej nummer skilte ved Lillesøvej er skiftet om, så de står rigtigt nu. 

 

Postkasse er skiftet - Benno har fikset det. 

  

Vedtægtsændringer i forbindelse med sammenlægning af de to grundejerforeninger - Pia arbejder på at ramme den 

rigtige formulering til kommunen. 

  

Overdragelses forretning vedr. Veje og stier på Lillesøvej - Konklusion bliver at vi sender en overordnet mail til 

Jørgen / Brian, omkring overdragelsen af veje og stier. 

  

Arbejdsdag 16 september kl. 9.00 

• 3 uger før går Henning / Kristian / Åge en runde og planlægger arbejdet. 

• Helle / Benno / ( Vi skal finde afløser – Benno skal opereres den 11 sep. ) ( Helle spørger Solvej – Jolenta 

vil gerne hjælpe med maden som hun gjorde sidste år. Hun skal blot sidde ned. ) står for maden. 

• Madplan – lige som sidste år. Grill, salat, brød 

• Indbydelse – Pia sender ud ad hun har mail listen. 

• Tilmelding til arbejdsdagen via hjemmesiden. 

  

Hjemmesiden – Helle sender video og laver log ind til bestyrelsen så de kan se det på video og prøve det af selv. 

  

Kristian kommer med Status på leje af jordstykke - 

Åge har snakket med landinspektøren for 3 uger siden og det er sendt til direktoratet. 

Vi snakker om betaling af lejen. Vi betaler forud men har ikke betalt endnu da lejekontrakten ikke er klar endnu. 

  

Næste møde aftalt til 12 oktober kl. 19.00 

 


